
Uttalelse fra Vågans leger til allmennlegeforskriften: 
 
 
Vågans fastleger har i allmennlege møte av 3. februar 2012 drøftet deler av forslaget til 
fastlegeforskrift.  
 
Legene stiller spørsmål til nødvendigheten av regulering av alle slike forhold i en forskrift. 
Våganleger ønsker å være tilgjengelige, men ønsker å gi pasienttilgang etter medisinske og 
individuelle behov og ikke etter fastsatte forskrifter som ikke er faglig begrunnete.  
 
§ 23 om ventetid er dessuten urealistisk og ikke nødvendig. 
 
Det er dessuten mange forhold ved fastlegetjenesten i dag som ikke er på plass for at 
foreslåtte forskrift skal fungere.  
En slik forskrift må medføre økte ressurser eller politisk vilje til medisinsk faglige 
nedprioriteringer. I dag skal nærmest alt og  alle prioriteres og det bærer forslaget preg av.  
 
Fastlegene i dag er i dag opptatte med rekke unødvendige oppgaver som f. eks. 
legeerklæringer til diverse instanser. Det må det bli mindre av! Mye av dagliglivet til folk er 
flyttet inn på fastlegekontoret som ikke har noe der å gjøre.   
 
Forskriften må være mer konkret på å sette listetaket lavere og således utløse flere hjemler 
eller stillinger for fastlege.  
Fastleger kan ikke delta i flere møter og gjøre flere sykebesøk og samtidig være mer 
tilgjengelige enn i dag.  
 
Vågans leger vil tilrå at sentrale myndigheter ser på muligheten for at det kan opprettes flere 
fastlønnede ” leger i spesialisering/ LIS ” også innenfor allmennlegetjenesten. Dette vil kunne 
styrke rekruttering  til allmennlegetjenesten fremover.  
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